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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e környezetvédelmi hatósági szerződés 
kötését a Samsung Magyarország SDI Zrt-vel, vagy a Sungeel Hitech Hungary Kft-vel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A környezetvédelmi  hatósági  szerződésről  szóló  432/2023.  (IX.  21.)  Korm.  rendelet  (Korm.
rendelet) 1. § (1) bekezdése alapján az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve
humanitárius  katasztrófára  tekintettel,  valamint  ezek  magyarországi  következményeinek  az
elhárítása  és  kezelése  érdekében  veszélyhelyzet  kihirdetéséről  és  egyes  veszélyhelyzeti
szabályokról  szóló  424/2022.  (X.  28.)  Korm.  rendelet  szerinti  veszélyhelyzet  ideje  alatt  a
környezetvédelmi hatóság az ügyféllel a jogsértés megszüntetése érdekében határozathozatal helyett
környezetvédelmi hatósági szerződést köthet. A környezetvédelmi hatósági szerződésben az ügyfél
vállalja,  hogy  felhagy  a  jogsértő  magatartással,  és  magatartását  a  környezetvédelmi  hatósági
szerződésben  meghatározott  módon  hozza  összhangba  a  környezetvédelmi  jogszabályokkal,
valamint a környezetvédelmi hatóság által kiadott engedély előírásaival.

A Korm. rendeletben meghatározott környezetvédelmi hatósági szerződéssel kapcsolatban kérem,
hogy az alábbi kérdésekre válaszoljon:

• Tervezik-e a Samsung Magyarország SDI Zrt-vel (cégjegyzékszám: 13 10 040717) vagy 
a Sungeel Hitech Hungray Kft-vel (cégjegyzékszám: 13 09 190570) környezetvédelmi 
hatósági szerződés megkötését a Korm. rendelet szerint?

• Amennyiben igen, lehetőséget biztosítanak-e számomra, mint országgyűlési képviselő 
számára, hogy a szerződéstervezetekbe betekintést kapjak?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


